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Jednym z piłkarzy grających w tym sezonie na wypożyczeniach jest

Stefano Guberti. 27-latek spędził ostatni sezon w Torino, gdzie z powodu

kontuzji zagrał w zaledwie ośmiu meczach. Zespół z Turynu ma opcję

wykupu połowy karty, z której jak ma nadzieję Guberti, skorzysta, o czym

mówił w wywiadzie dla tuttomercatoweb.com.

 

Torino w Serie A?

- Z mojej strony oglądałem w części ten sezon z powodu kontuzji, jestem

zadowolony z kolegów i z Ventury.

 

Autorem jest Ventura?

- Z pewnością miał swoje wyniki, a tym samym udowodnił, że wykonał kawał dobrej

roboty.

 

Czyja to zasługa?

- Zespołu oczywiście. Nie było łatwe po trzech latach w Serie B, staraliśmy się trzy

lata, ale nie udało się awansować do Serie A, oczekiwania były wysokie. Gdyby się

nie udało, byłoby bardzo ciężko, nie bylibyśmy odporni na krytykę.

 

Jaki będzie cel Torino w Serie A?

- Celem od początku sezonu będzie utrzymanie. Rozegranie dobrego sezonu,

najpierw utrzymanie, a potem w kolejnych latach myślenie o czymś innym. Mam

nadzieję, że zostanie to potwierdzone przez moich kolegów.

 

Moja przyszłość?

- Jestem wypożyczony z prawem do wykupu połowy karty. Jasne, że chciałbym tu

zostać, gdyż to klub, który dał mi pewność siebie.
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